

4D3N Hong Kong + Shenzhen (GV4)

四天三晚 香港 + 深圳旅游



HKG-04HKG SZ

DAY 01 SINGAPORE - HONG KONG 新加坡 - 香港

(No Meals 不含餐)

Arrival at Hong Kong, meet and transfer to hotel for check-in.

接機後返回酒店休息或自由購物

Overnight stay at Selected Hongkong Hotel

DAY 02 HONG KONG 香港

(No Meals 不含餐)

Half day Kowloon City Tour - The School of Yaumatei & Tin Hau Temple, 1881 Heritage, Jewelry & Souvenir Shop · West Kowloon Art Park - overlooking the HK Palace Museum and Xiqu Centre. (picture taking only, exclude admission ticket)

** Tour end at Tsim Sha Tsui area, passenger back to hotel on their own. (own expenses)

香港市区半天游 - 油麻地書院, 紅橋新村天后廟, 尖沙咀 1881, 珠宝及纪念品店, 西九藝術公園 - 俯瞰香港故宫文化博物馆和戲曲中心 (仅限拍照, 无门票) ** 行程在尖沙咀地区结束, 游客自行返回酒店。

Overnight stay at Selected Hongkong Hotel

DAY 03 HONG KONG - SHENZHEN 香港 - 深圳

(No Meals 不含餐)

Transfer to Shenzhen Border by Coach. Arrival Shenzhen, Start Shenzhen city tour

Tour Visit Guo Mao Building, Lotus Hill Park, Window of the World (outside photo only, add theme park ticket SGD 55/Pax), Shenzhen OH Park (Exclude Bay Glory), OCT Bay. After tour, Transfer to hotel.

乘坐巴士前往深圳边境。到达深圳后, 开始深圳市区游览。

游览国贸大厦、莲花山公园、世界之窗 (外观) (另加主题公园门票 55 新币/人)、深圳 OH 公园 (不包括湾区之光)、欢乐海岸。游览结束后, 送往酒店。

Overnight in Shenzhen - Bauhinia Hotel or similar (4*)

DAY 04 SHENZHEN - HONGKONG - SINGAPORE 深圳 - 香港 - 新加坡

(Breakfast 早餐)

Pick-up at hotel lobby & transfer to pier & take direct ferry to HKIA (include ferry ticket), if guest take early morning flight will transfer direct car to Hong Kong Airport. (HKIA)

接送至码头乘搭渡轮直达香港国际机场 (含船票), 若搭乘早班机将转乘直达车前往香港国际机场。

Compulsory Hongkong tour tipping: SGD \$10 per person 保证香港游小费每人 \$10 新币

Compulsory Shenzhen tour tipping: SGD \$11 per person 保证深圳游小费每人 \$11 新币

Sequence of itinerary, meals and hotel arrangement are subject to the final adjustment of the local ground operator. We reserve the right to alter the sequence or change/amend the itinerary with/without prior notice.

行程顺序、餐食和酒店安排将根据当地地接人员的最终安排进行调整。我们保留在不另行通知的情况下更改行程顺序或对行程进行修改的权利。

WTS travel

TA 00637

CALL US NOW 6466 8558

Our Awards: SINGAPORE QUALITY CLASS



A member of: NTAA

OUR OUTLETS:



f wtstravel

wa +65 9116 6994

wtstravelsg

wtstravel.com.sg

@ enquiries@wtstravel.com.sg